

THURSDAY, OCTOBER 31, 1985

(2)

The Legislative Committee on Bill C-78 met at 11:15 o'clock a.m., this day, the Chairman, Gordon Taylor, presiding.

*Members of the Committee present:* David Berger, Mary Collins, Murray Dorin, Jim Jepson, Svend J. Robinson, Chris Speyer, Blaine Thacker and Gordon Towers.

*Appearing:* The Honourable John Crosbie, Minister of Justice.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, October 15, 1985 relating to Bill C-78, An Act to amend the Governor General's Act, the Governor General's Retiring Annuity Act, the Salaries Act and the Judges Act. (*See Minutes of Proceedings, Tuesday, October 22, 1985, Issue No. 1*).

The Minister made an opening statement and answered questions.

At 12:12 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

LE JEUDI 31 OCTOBRE 1985

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-78 se réunit, ce jour à 11 h 15, sous la présidence de Gordon Taylor, (*président*).

*Membres du Comité présents:* David Berger, Mary Collins, Murray Dorin, Jim Jepson, Svend J. Robinson, Chris Speyer, Blaine Thacker, Gordon Towers.

*Comparait:* L'honorable John Crosbie, ministre de la Justice.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mardi 16 octobre 1985 relatif au projet de loi C-78, Loi modifiant la Loi sur le gouverneur général, la Loi sur la pension de retraite du gouverneur général, la Loi sur les traitements et la Loi sur les juges. (*Voir Procès-verbaux du mardi 22 octobre 1985, fascicule n° 1*).

Le Ministre fait une déclaration préliminaire et répond aux questions.

A 12 h 12, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

Eugene Morawski

*Clerk of the Committee*